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Zenelshatri, g"ru F"tuti, Hukfuodtimaj; Aiditu Idrizaj, Eliot
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Izostaiu:
@po<lpredsednik A gim Ademaj,

Muje Osmanaj, Hysni Maxha'rraj ,Lulzim Blakaj' D;me

Qeta, Jashar Biakaj, Enver Rulgova, Besart Dreshaj' Isa

Hoxhaj, Vjosa Hysenaj, ZekieSutaj, Dukagjin Hoxhaj' Elfete

Blakai dhe HYsen Pelaj OSBI1'

Ostali udesnici:

Dnevni red:
1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka;

2. Pregled finansijsko gizviefltaja za (etvrt-tkvartal (oktobar-decembeir 2018' godine);

3. Razmatranje IzveStija o'radu predsednika op5tine 2a2018;

4. Razmatranje Izvebtaja o radu SO 2018;

5. Objavljivanje u larrnol raspravi o opstinskom razvojnom planu (oPR) i

6. Objavljivanje u javnoj raspravi ,-,u.rtu uredbe o porezima' naknadama i novdanim kaznama

Predsjedavaiu(i g. Qaush Balai, pozdravio je utesnike' ispunjent

sastanka. PredlaZem da se na dnevni red doda Sesta taika, javn'o
su uvjeti za odrLavanje ovog

objavljivanje Nacrta uredbe o

p or ezima, naknadama i kaznama'

Na pitanje ko je zaovaj dnevni red sa sestom tatkom i konstatoviao da je predroZeni dnevni red



Odluke:
KPF jednoglasno usvaja dnevni red sa prijedlogom Predsjedavajudeg, dodajudi Sestu totku,

avno obiavliivanie nacrta uredbe o rezima, naknadama i kaznama
ijut SluZba za rad SkupStine

Rok za implementaciiu: Do sastanka skup5tine

Tadka 1.

Predsedavaiudi nastavlja sa Prvom
sastanka, materijal ste dobili i sigurno
o zapisniku? Niko nije imao primedbi

tutto* dnevnog reda, razmatra zaprsnik sa prethodnog

analizirali. Pita da li neko ima bilo kakvo pitanje ili diskusiiu

Odluke:
ednoglasno uv nik sa predhodnog sastanka.

Osobe odgovorne za imPleme{ryijE
Rok za implementaciju:

Diskusiia:
gomtadkomdnevnogreda,Preg1edomfinansijskogtzve3tajaza

detvrto tromesetje (oktotar-d"..-but 2018). Preneo sam red potpredsedniku Agimu Ademaju.

potpredsjednik je pozdravio udesnike i dao rijed direktoru zabudLeti finansije, Hysni Maxharri'

Ako imate ne5to da dodate direktore izvolite ili dajte rei finansijskom sluZbeniku'

Hysni Maxharri, pozdravio je prisutne, nakon Sto je glavni finansijski sluZbenik pripremio

materij ai, r zatr aLio prezentacij u.

osman Sadikaj, glavni finansijski sluZbenik, pozdravioje prisutne i predstavio finansiiski izvestaj

za (etrr rtt kvartal (oktobar-decembar 2018).

predsedav ajud,hvala na prezentaciji, za re( se javljaju Ajsha Metaj zattm Eliot Kukiqi'

Ajshe Metaj, pozdravlja uiesnike. Dala je primedbu jer nije dobila materijal, uvek je bilo

oLrazlozerye da nema vremena. Ako bismo imali anaiitidki dio, uradili bismo neke analize.

Eliot Kuki qi, pozdravio je udesnike i imam direktno pitanje o planu prihoda 93.000,00 € (devedeset

tri hiljade eura).

Osman Sadikaj, vi imate pravo na materijal, ali i ja sam jude dobioVf iele dobiti ovaj materijal na

sastanak So. 5; se tide vrednosti od 97.000,00 € (devedeset sedam hiljada evra) a ne 93'000,00 evra

(devedeset tri hiljade evra) koje je Eliot pitao, to je vrednost ostvarena od zakupa poljoprivrednog

zemljibta. Razlog je Sto se imovina identifikuje. Planiranje nije bilo adekvat:ro, o tome treba

raspravljati u SO.

Imali smo planiranje u vrti6ima i nismo dlostigli planiranu vriiednost' To ostaie da se uradi kako



tt.btu l.t ptth"di nisu pravilno implementirani'

Predsedav aiu(i, red je trazila Ardita Idrrza|

Ardita Idrizaj, pozdravliaprisutne i pita zaprevozudenika, kako je uredieno' kome se plaia put?

Osman Sadikai, plahse za djecu t orno"t'om obrazovanju' gdje je duZina putovanja preko 4 km

(detiri kilometra).
Predsedav aju(i,posto nema d'rugih rasprava , prelazimo na slededu tadku.

PoSto nife bilo drugih diskusiia, KPF je odluiio: ffi"uftkt t^*S,tai za detvrti kvartal (oktobar-

decembar 2018 rosleden Sku

Rok za imPlementaciiu: Do sednice skuP5tine

regledom izve5taja o radu
predsedavaju(i, nastavljamo sa trecom tacKom qnevlru8 rtrucr/ rrs6r

gradonadernika za 207g. ovaj izvestaj je takode bio u konsurtaciji sa gradanima' Rijed daiem

potpredsjedniku.

Podpredsednik,ovajizvje5tajukljuiujeraddirekcijaipred.sjednika.Biojenajavnojraspravi.
Tokom ovog vremena podaci su poboljSani i dodani'

Predsedav aiu(i,rei ima AjsheMetaj'
Ajshe Metaj, imam neke delorr" t oii su mi se dinili vaZnima' Konkretno' zaustavila sam se kod

internog revrzota,sluZbi civilne registracije i inspekcije. Da li u reviziji postoje planovi, da li su

otkrivene neke nepravilnosti? U kalnecaliri civilnog ,tut rru, postoje pet mesnik kancelarija, da li

one funkcioni5u? Da li kancelarija u Vrela funkcionis e? Znam d'a je imao jedan radnik' ali da li ga

je neko zamenio? Da li ste u Procesu odabira nekoga? Ja sam analizatai inspekciju i nisam

primetila d.a imamo sanitarnog inspektora. Vi ste ,,,u'.'i onoga sto se nedavno desilo Sa mesom u

peii. Koliko smo u opasnosti, moramo da radimo u tom pti.r.n. o"o"^1:l"i::'i:1i,Y,:1 ';
iffil:*:il#:ruJ;;;;1"*. registracije djece, ari u oktombru, rrgovina ljudima bi

trebaio se vise pozabavrtt Hvala I zetim odgJvor na pitanja koja sam postavila'

Podpredsednik,revizoriimajupotrebuzaradnikom,jo5jedno-gkakobijo5viSeradili'Postojiplan
tzvebtalakoji je napravljen i dosta.rtien gradonad"lllk:, "t"ttuit'o 

da postoje nedostaci i prigovori'

u civ'nom statusu postoji pet mesnih klncerarija. u vrera je umro_radnik i kancelarija ne radi, tu je

i e_kiosk i grailani nisu'oiteieni. vierujem da to mjesto mora biti ispunieno. u inspekciji smo

napravili zahtev, ali postoji jo5 mnogo viSe problema sa delegiranjem nadleznosti' Ne moZemo

objaviti konkurs bez'odobrenla ministarswa. posrali smo dopis, ali nismo dobiii odgovor' Za

odgovor rei dajem direktoru insp_ekcije ', :,-^^1: ^dx^^ in rr ^onziii i ca.a nieqove duznosfinilT#:;Jll,"}rp};ffi;"illit oo1"g smo imaii 
"rt:1" r"." !::,1'jti 

sada njegove duznosti

obavlia trzibni -rrro"L1o, ' o,"t"r'r.ru, porrui'"r^o ,uht"o'" ru oo',, oo,'."", ul' 'o" tto'"k t''"-u*o



oclgovor.
Ajshe Metaj, da ri smo ugrozeni u nasoj opstini, da ri je to osetijiva tadka? ovde imamo i doktora?

Pokrijte ovo mjesto Sto je prije moguie'

zenelshatri, pozdravtoje prisutne. sve usluge prehrane su u nadleZnosti AVHK-a' znam da u

peii nema sanitarnog inspektora. cak i ovo iJuil" kontrover zno. zalo sto je sve to u nadleZnosti

AVHK-a.

Predsedav aia(i, ko je da se izve5taj prosledi SO'

vursnL' '' ' ' " "' ,ul^i 
" t"an Predsednika za 2018, prosleduje

Po5tonijebilodrugihdiskusija,KP@joraduPredsednikaza2018,prol
se SO zataspravrL.
t
Rok za imPlementaciju: Do sednice skuPStine

Diskusiia:vrDNuorrs' 
ledom izvestaja o radu so za

predsedavuirrei nurta,rlu*o sa detvrtom tadkom dnevnog reda, Pregledom

2018. godine.

Ajshe Metaj, mi smo svedoci rada koji je obavljen u skupstini, pa sam samo htela da pozdravim'

Kada je dobro, ne ustrudavam se pohvaliti'

Predsedav aiu(i,posto niko drugi ne zeli da uzme red' Ko ie za d'a se i ovaj izveltai prosledi so'

P.5tr "tj" btG dtfih diskusija, KPF - je odluiio: k""5t"t . tA; Skup5tine 2a2018, prosleduje

se SO za raspravu
i
Rok za implementaciju: Do sednice skuPStine

rrrD^uDrr*' '' ' "' : : -.:;: ;:::;;:;;^ ,, i*nni r"eqnravi o Ooitinskom
Predsedavajl(i,nastav1jamopetutut@enjeujaynoiraspravioOp5tinl
razvojnom planu topnllPredstavljlTi losobe 

olgot'o"tt ia predstavljanje ovog nacrta plana'

Dajem red predsedniku gospodinu- Haki Rugovi' 
Dr^1-^: :- 

^:-^.r.^ii 
o zq Lerec.tar i qeode

Gradonaielnik je pozdraiio uiesnike i dao rJr Rexhepu Blakaj iz Direkcije za katastar i geodeziju'

Rexhep Blakaj, pozdravio je prisutne. Mi smo obavezni da iziamo opstinski razvoiniplan i zonsku

mapu op5tine Istok u skladu ia zakonom i administrativnim uputstvom' Prezentaciju ovog plana

.,aptu,riii su Ilir Gjinolli i Ardita Byci Jakupi'



@nazaop5tinulstok.

predsedav aju(i,hvala na prezentaciji. pita da li iko ima bilo kakvih pitanja i naglasio da 6u se

baviti time iu buduinosti'

potpredsednik, imam pitanja posl? i naredn sedmice imamo javnu laspravu o autoputu ' zeleo bih

da znam da li bi to trebalo ukljuiiti u .vo? Mislim da bi trebalo da se ukijudi u ovai plan' 30'

januara 201g. jesaslusanje i biio bi lijepo prisustvovati jer mislim da bi to trebalo ukljuditi u zonsku

kartu.

Ilir Giinolli, ali to bi trebalo ugraditi u zonsku kartu i biio bi dobro biti zajedno na raspravi'

predsedavajudi, po.to ne postoji zainteresovanih za diskusiju, ko je da se ova tadka dnevnog reda

prosledi skup5tini za razmatranje ?

P"5t" "tt" 
btto druge diskusije" KP[r

RP) Prosleduje se SO

na razmatranj
i -- 

sl1lzbu- 'u 
tu+ skgpggtt"

Rok za imPlementa!1J"5 Do sednice skuPStine

Diskusiia:LrrsKuslla:
Predsiedavajudinastav1jasaposljedroobjav1jivanjeNacrta-I
o porezima, naknadama i kaznama. irnu,,,o obavezu da"je objavimo u javnoj raspravi' Rijei ima

F{ysni Maxharri.

HysniMaxharri,pozdravio.i.p',l,.,t.e,Stosetidepropisa,Samo.samhtiore6idaSuCIVenom
bojom osjeniane o'r-r" f.oi. treba ukloniti, a Zutom bojom one koje treba dodati'

Predsedav aiu(i,ret ima Zenel Shatri'

zenelshahi, pozdravio je prisutn rz t zatraLio pojasnjenje' MoZemo li mi odrediti Tarife ili su

utvrdene od vlade?

Predsedav ait(i,rei ima Aishe Metaj'

Ajshe Metaj, imamo poslednju urecrbu. u fiziikom materijaru imamo samo crno boju' TraLim da se

;lilXj.i;dlil::??it fJliskusij,:, slazete 1 ise da se ovo prosredi so za razmatanje i objavu za

javnu lasPravu ovog Pravilnika'

KPF ie odlutio: osleduie se SO za razmafran



tavnuu ra;pravu Prokjekat Pravilnika za takse, zadttLenai i kazne.

@on5tosuru"*ot,e,,er,,etadkezaovajdnevnited,zahvaliosezaude56eidati
inos i proelasio ovai sastanak zavrSenim..


